
 1

ZAB.0002.12.2022 

 

Protokół nr XLIX/22 

z obrad XLIX Sesji Rady Powiatu we Włocławku 
z dnia 28 grudnia 2022 roku  

1) Otwarcie obrad XLIX Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Zygmunt Stanisław Wierzowiecki – Przewodniczący Rady Powiatu we Włocławku 
w dniu 28 grudnia 2022 r. o godz.12:10 otworzył obrady XLIX Sesji Rady Powiatu we 
Włocławku. Powitał Panie i Panów Radnych, Pana Romana Gołębiewskiego - Starostę 
Włocławskiego, Panią Agatę Wojtkowską – członka Zarządu, Panią Jolantę Sakowską - 
Skarbnika Powiatu, Pana Piotra Krygiera – Sekretarza Powiatu oraz przedstawicieli środków 
masowego przekazu a także wszystkich obecnych na sali obrad.  
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie 
powiatowym, obrady rady powiatu są transmitowane on-line i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Każda osoba uczestnicząca w obradach rady powinna zapoznać 
się ze stosowną informacją zamieszczoną w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na tablicy 
ogłoszeń dotyczącą ochrony danych osobowych.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 

2) Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie swojej obecności poprzez włożenie karty do 
czytnika i przyciśniecie odpowiedniego przycisku.  
Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w obradach Rady Powiatu bierze udział 20 radnych, 
co wobec ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 21 radnych stanowi wymagane 
quorum, a zatem obrady są prawomocne. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

3) Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie ewentualnych wniosków 
w sprawie jego zmiany.   

 
Przewodniczący Rady powiedział, że w materiałach na sesję radni otrzymali porządek obrad 
XLIX Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie 
powiatowym - Rada Powiatu może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady. Zgodnie z § 17 ust. 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego - z wnioskiem o uzupełnienie lub zmianę porządku obrad może wystąpić 
radny, komisja, klub radnych, zarząd, starosta. Wniosek powinien zawierać uzasadnienie 
faktyczne.  
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
XLIX sesji?  
Przewodniczący Rady powiedział, że Zarząd Powiatu pismem z dnia 28 grudnia 2022 r. 
wniósł o uzupełnienie porządku obrad polegające na:  

 dodaniu punktu w brzmieniu: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na 
lata 2022 – 2029, 
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 dodaniu punktu w brzmieniu: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2022.  

Radni otrzymali wniosek zarządu powiatu oraz uzasadnienie faktyczne (załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu). 
Przypominał, że procedura głosowania wygląda w ten sposób, że przystępując do głosowania 
są Państwo zobowiązani do przyciśnięcia odpowiedniego przycisku na pulpicie, to jest 
odpowiednio „za” – zielony przycisk z literą Z, „przeciw” – czerwony przycisk z literą P, 
„wstrzymuję się” – żółty z literą W.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania nad zmianą porządku obrad 
polegającą na dodaniu punktu 6 zmienionego porządku obrad w brzmieniu:  
6) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2022 – 2029. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu postanowiła o zmianie porządku obrad XLIX sesji.  
Punkt ten realizowany będzie, jako punkt 6 zmienionego porządku obrad. 
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania nad zmianą porządku obrad 
polegającą na dodaniu punktu 7 zmienionego porządku obrad w brzmieniu:  
7) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Włocławskiego na rok 2022.  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada 
Powiatu postanowiła o zmianie porządku obrad XLIX sesji.  
Punkt ten realizowany będzie, jako punkt 7 zmienionego porządku obrad. 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
XLIX sesji? Radni nie złożyli wniosków.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma innych wniosków, to porządek obrad 
uwzględniający zmiany radni otrzymali w dniu sesji.  
Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek składa się z 17 punktów i przystąpił do 
realizacji porządku obrad dzisiejszej sesji (załącznik nr 6 do niniejszego protokołu).  

 
4) Przyjęcie protokołu nr XLVIII/22 z dnia 15 grudnia 2022 roku. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad XLVIII Sesji, który był do wglądu 
w Kancelarii Przewodniczącego Rady oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek do protokołu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, a sprzeciwu nie było, to 
stwierdził, że rada powiatu przyjęła protokół nr XLVIII/22 z dnia 15 grudnia 2022 r. 
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5) Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres 
od dnia 15 grudnia 2022 r. do dnia 20 grudnia 2022 r. i od dnia 21 grudnia 2022 
r. do dnia sesji.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 69 Statutu Powiatu – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdanie z wykonania 
uchwał rady i jego działalności między sesjami oraz sprawozdanie starosty z działalności 
zarządu od dnia przekazania radzie sprawozdania zarządu z wykonania uchwał rady i jego 
działalności pomiędzy sesjami do dnia sesji.  
W dniu dzisiejszej sesji radni otrzymali sprawozdanie Starosty.  
Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy celem zapoznania ze sprawozdaniem Starosty?  
Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady rady i zapytał czy są uwagi do 
przedstawionego sprawozdania?   Radni nie wnieśli uwag.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 28 grudnia 2022 r. przyjęła 
Sprawozdanie Starosty Włocławskiego.  
Sprawozdanie Starosty Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 15 
grudnia 2022 r. do dnia 20 grudnia 2022 r. i od dnia 21 grudnia 2022 r. do dnia sesji stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.   
 

6) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2022 – 2029.  
 

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr 1 i 2 
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Włocławskiego.  
Przewodniczący otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radni nie podjęli dyskusji. Przewodniczący powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, 
to poprosił o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 
28 grudnia 2022 r.  
Przystąpił do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 grudnia 2022 r. została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2022 – 2029 stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.   
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 grudnia 2022 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2022 – 2029 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 

7) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2022.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i  wydatków oraz na wniosek dysponentów środków budżetowych. Przewodniczący otworzył 
dyskusję nad projektem uchwały. 
Radny Kazimierz Kaca poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały.  
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Pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu poinformowała, że są to porządkujące zmiany 
w budżecie i w planach finansowych jednostek. Jeżeli chodzi o dochody, to urealnia się plan 
dochodów poprzez zwiększenie dochodów w Starostwie Powiatowym na zadaniach z zakresu 
geodezji i kartografii. Są to wpływy ze sprzedaży zarówno map i danych z ewidencji gruntów 
i budynków oraz w rozdziale tym są dochody z tytułu rozliczenia składki członkowskiej 
wpłacanej w ubiegłych latach na rzecz Związku Powiatów Województwa Kujawsko – 
Pomorskiego.  Łącznie dochody zwiększa się o kwotę 92 621 zł. Zwiększa się dochody 
o kwotę 16 751 zł z tytułu wpływu za wydane prawa jazdy, koncesje, licencje, kary 
i grzywny. Jednostki – dps – y czy PUP – urealniają swoje dochody, zmieniając plan do 
wykonania i to są głównie wpływy z odsetek od środków na rachunku, wpływy z różnych 
opłat, rozliczeń z lat ubiegłych. Jest to ogółem kwota 1 659 zł. W związku z otrzymanym 
pismem z Ministerstwa Finansów powiat otrzymał kwotę 3 721 zł – środki z Funduszu 
Pomocy Ukrainie na dodatkowe zadania oświatowe. Zgodnie z informacją z SIO środki te 
zostały przyznane po stronie wydatków dla szkół: ZS w Izbicy Kuj. – 1148 zł, ZS w Lubrańcu 
– 1 455 zł, Poradnia Psychologiczno– Pedagogiczna w Lubrańcu – 392 zł, Poradnia 
Psychologiczno– Pedagogiczna w Lubieniu Kuj. – 392 zł. Jeżeli chodzi o wydatki, to 
w Starostwie Powiatowym urealnia się wydatki poprzez zmniejszenie planów wydatków. 
Środki przewidziane dla szkół niepublicznych zmniejsza się o kwotę 136 098 zł, tj., co 
wynika z SIO. Przenosi się środki między podziałkami klasyfikacji budżetowej. W projekcie 
podnoszenia poziomu kształcenia i szkole ćwiczeń w celu prawidłowej realizacji tego zadnia 
i w związku z  tym, że te projekty kończą się w 2022 r. W PZD wprowadza się nowe zadanie 
inwestycyjne w związku z awarią pieca CO w budynku biurowym PZD. Niezbędna jest 
zmiana w budżecie w celu wprowadzenia nowego zadania inwestycyjnego pn.: „Zakup wraz 
z dostawą kotła olejowego” na kwotę 18 000 zł. PZD urealnia swój plan wydatków 
w rozdziale – drogi powiatowe, zmniejszając środki w planie o 137 807 zł. Jest to związane 
z oszczędnościami na zadaniach zarówno bieżących, inwestycyjnych. Zmiany dotyczyły też 
zadań inwestycyjnych w WPF, doprowadzić do zgodności z budżetem. Zmniejszenie planu 
wydatków dokonuje się w ZS w Lubrańcu-Marysinie w związku z niezrealizowaniem 
projektu „Dogadajmy się”, „POWER”, który był przewidziany na lata 2021 – 2022. 
W związku z sytuacją, zarówno w poprzednim roku, jak i do pewnego momentu w tym roku, 
jak i z sytuacją związaną z wojną na Ukrainie, podjęto decyzję o tym, że nie odbędzie się 
wyjazd na Litwę. W związku z tym projekt nie został zrealizowany i zdejmuje się kwotę 
124 422 zł. Instytucja zarządzająca nie wyraziła zgody na przedłużenie terminu realizacji 
zadania. Jednostki złożyły wnioski o przeniesienia środków między paragrafami klasyfikacji 
budżetowych w planach finansowych. Chodzi o prawidłową realizację wydatków. Głównie są 
to dps – y, jednostki oświatowe, placówki opiekuńczo – wychowawcze.  W ramach 
posiadanych swoich planów finansowych, przenoszą środki zabezpieczając niezbędne 
potrzeby i prawidłową realizację planów finansowych. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są jakieś uwagi?  
Radnie nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0 
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 grudnia 2022 r. została podjęta. 
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Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2022 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 grudnia 2022 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2022 stanowi załącznik nr 13 
do niniejszego protokołu.  
  

8) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku na rok 
2023.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego, stosownie do przepisów paragrafu 44 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego, 
opracowała projekt planu pracy komisji na rok 2023 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie 
Powiatu.  
Przewodniczący poprosił Pana Marka Jaskulskiego - Wiceprzewodniczącego Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad planem 
pracy komisji. 
Pan Marek Jaskulski – Wiceprzewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego poinformował, że w dniu 24 listopada 2022 r. odbyło się 
posiedzenie komisji, na którym został przyjęty projekt planu pracy komisji na rok 2023. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje do 
procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 grudnia 2022 roku została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku na rok 2023 stanowi 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie planu pracy 
Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu we 
Włocławku na rok 2023 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
  

9) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Budżetu 
i Finansów Rady Powiatu we Włocławku na rok 2023.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Budżetu i Finansów, stosownie do przepisów 
paragrafu 44 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego, opracowała projekt planu pracy komisji 
na rok 2023 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie Powiatu.  
Przewodniczący poprosił o dokonanie poprawki w I kwartale punkt 3 – po wyrazie trwałych – 
poprosił dopisać Powiatowego Centrum Zdrowia – i zamiast 2021 winna być wpisane 2022 a 
koordynatorem przygotowania materiału – poprosił dopisać Powiatowe Centrum Zdrowia.   
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Przewodniczący Rady poprosił Pana Włodzimierza Bogdana Kaczmarka - Przewodniczącego 
Komisji Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 29 listopada br. 
opracowała projekt planu pracy komisji na rok 2023. Komisja jednogłośnie przyjęła projekt 
planu pracy.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje do 
procedury głosowania wraz z poprawkami.  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że uchwała Rady Powiatu we 
Włocławku z dnia 28 grudnia 2022 roku została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Budżetu 
i Finansów Rady Powiatu we Włocławku na rok 2023 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 
protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie planu pracy 
Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu we Włocławku na rok 2023 stanowi załącznik nr 
19 do niniejszego protokołu.  
 

10) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Edukacji, 
Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na rok 2023.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Edukacji, Kultury i Sportu opracowała 
projekt planu pracy komisji na rok 2023 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie Powiatu.  
Przewodniczący poprosił Pana Karola Matusiaka - Przewodniczącego Komisji Edukacji, 
Kultury i Sportu o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pan Karol Matusiak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 29 listopada 2022 r.  analizowała projekt 
uchwały w sprawie planu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na rok 2023. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i przedstawiła Wysokiej Radzie do akceptacji.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Radni nie podjęli dyskusji. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje do 
procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 grudnia 2022 roku została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Edukacji, 
Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na rok 2023 stanowi załącznik nr 21 do 
niniejszego protokołu. 
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Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie planu pracy 
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Powiatu we Włocławku na rok 2023 stanowi 
załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  
 

11) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Infrastruktury 
i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku na rok 2023.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Infrastruktury i Rozwoju opracowała projekt 
planu pracy komisji na rok 2023 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie Powiatu.  
Przewodniczący poprosił Pana Bogdana Domżalskiego - Przewodniczącego Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pan Bogdan Domżalski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju 
poinformował, że Komisja Infrastruktury i Rozwoju na posiedzeniu w dniu 25 listopada br. 
opracowała projekt planu pracy komisji na rok 2023. Komisja jednogłośnie przyjęła projekt 
planu pracy.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje do 
procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 grudnia 2022 roku została podjęta. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Infrastruktury 
i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku na rok 2023 stanowi załącznik nr 24 do niniejszego 
protokołu.   
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie planu pracy 
Komisji Infrastruktury i Rozwoju Rady Powiatu we Włocławku na rok 2023 stanowi 
załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.   
 

12) Rozstrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku na rok 2023.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Rewizyjna opracowała projekt planu pracy 
komisji i kontroli na rok 2023 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie Powiatu.  
Przewodniczący poprosił Panią Barbarę Wałęsę - Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 
o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pani Barbara Wałęsa – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisja 
Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 9 listopada br. opracowała projekt planu pracy i kontroli 
komisji na rok 2023. Komisja jednogłośnie, przyjęła projekt planu i przedłożyła Wysokiej 
Radzie do zatwierdzenia.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje do 
procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
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Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 grudnia 2022 roku została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku na rok 2023 stanowi załącznik nr 27 do niniejszego 
protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie planu pracy 
i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we Włocławku na rok 2023 stanowi załącznik nr 
28 do niniejszego protokołu.  
 

13) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we Włocławku na rok 2023.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska opracowała 
projekt planu pracy komisji na rok 2023 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie Powiatu.  
Przewodniczący poprosił Pana Wojciecha Rudzińskiego - Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pan Wojciech Rudziński – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 29 listopada 2022 r. analizowała projekt 
uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska na rok 2023. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Radni nie podjęli dyskusji. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje do 
procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 grudnia 2022 roku została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we Włocławku na rok 2023 stanowi załącznik nr 30 do 
niniejszego protokołu.   
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie planu pracy 
Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu we Włocławku na rok 2023 stanowi 
załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.   
 

14) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Komisji Zdrowia i Spraw 
Społecznych Rady Powiatu we Włocławku na rok 2023.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych opracowała 
projekt planu pracy komisji na rok 2023 i przedłożyła do zatwierdzenia Radzie Powiatu.  
Przewodniczący Rady poprosił o dokonanie poprawki w I kwartale punkt 4 – po wyrazie 
trwałych – poprosił dopisać Powiatowego Centrum Zdrowia. W punkcie 6, gdzie jest mowa 
o koordynatorze przygotowania materiału poprosił dopisać po wyrazie dyrektor – 
Powiatowego Centrum Zdrowia.   
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Przewodniczący Rady poprosił Panią Ewę Kończyńską- Przewodniczącą Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad planem pracy komisji. 
Pani Ewa Kończyńska – Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformowała, że posiedzenie komisji odbyło się w dniu 24 listopada 2022 r., na którym 
analizowała projekt uchwały w sprawie planu pracy komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
Rady Powiatu we Włocławku na rok 2023. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, czy ktoś z Państwa 
chciałby zabrać głos? Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje do 
procedury głosowania wraz z poprawkami. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 21  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 grudnia 2022 roku została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych Rady Powiatu we Włocławku na rok 2023 stanowi załącznik nr 33 do 
niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie planu pracy 
Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu we Włocławku na rok 2023 stanowi 
załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.  
 

15) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu we 
Włocławku na rok 2023. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że stosownie do przepisów paragrafu 6 ust. 1 Statutu 
Powiatu Włocławskiego został opracowany projekt planu pracy Rady Powiatu na rok 2023. 
Przedstawiony plan pracy jest planem ramowym, zawierającym wytyczne do działania Rady 
Powiatu w roku 2023.  
Przewodniczący poprosił o dodanie w I kwartale punkt 6 po wyrazie trwałych – Powiatowego 
Centrum Zdrowia.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje do 
procedury głosowania wraz z poprawką. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 21 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 grudnia 2022 roku została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie planu pracy Rady Powiatu we 
Włocławku na rok 2023 stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie planu pracy Rady 
Powiatu we Włocławku na rok 2023 stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.  
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16) Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady przypominał, że w ramach realizacji tego punktu mogą być 
wygłaszane lub składane na piśmie do protokołu wyłącznie oświadczenia radnych. 
Przypominał, że interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, 
który przekazuje je niezwłocznie staroście.  
Przewodniczący zapytał radnych czy chcieliby wygłosić lub złożyć na piśmie do protokołu 
oświadczenie?  
Radny Marek Jaskulski poinformował, że od 2-3 tygodni przy drodze wojewódzkiej nr 265 
na odcinku Kowal – Baruchowo firma, która wygrała przetarg rozpoczęła wstępne prace. 
Ograniczono prędkość do 40 km/h. Nastąpiły pewne prace, jeżeli chodzi o odwodnienie, 
polegające na ingerencji w pas drogi. Po wykonaniu pewnych elementów prac, zasypuje się 
rowy, tłuczniem z białego kamienia. Jest to prowizorka, która biorąc pod uwagę, że trakcja 
nie została zatrzymana, a jest to materiał, który wiąże się szybko i reaguje z wodą, po kilku 
godzinach powstają ogromne wyrwy i dziury do tego stopnia, że w noc wigilijną, młody 
kierowca musiał wymieniać całą felgę z kołem. Mimo że w tej chwili, ta firma odpowiada za 
te roboty, jednak jakieś rygory odnośnie tej drogi powinny być zachowane. Ponadto na tym 
odcinku Rakutowo – Kowal są przynajmniej 3 ogromne wyrwy, które powstały w ostatnim 
okresie czasu, które zagrażają nie tylko awarii, uszkodzeniu koła, felgi, ale urwaniu 
podwozia. Niezależnie od tego czy pewne elementy prac są ekonomicznie uzasadnione, czy 
nie, to przejezdność powinna być zapewniona i te 3 największe dziury powinny być na tyle 
załatane, żeby ktoś nie ucierpiał czy nie zginął. Sprawa jest skomplikowana, bo właściciel 
drogi, mówi, że scedował na wykonawcę te wszystkie procesy. Nie mniej jednak radny 
wniósł, aby przy pomocy prawników, sprawa trafiła do odpowiedniego adresata 
odpowiedzialnego za przejezdność tej drogi.  
Przewodniczący Rady powiedział, że nie jest to droga powiatowa.  
 

17) Zamknięcie obrad XLIX Sesji Rady Powiatu.  
 
Przewodniczący Rady w związku ze zrealizowaniem porządku obrad, w dniu 28 grudnia 
2022 r. o godzinie 13:00 zamknął XLIX Sesję Rady Powiatu we Włocławku. Jednocześnie 
Przewodniczący Rady złożył życzenia noworoczne, realizacji marzeń, planów zawodowych 
i prywatnych, i oby 2023 r. był lepszy.  
  
 

      Przewodniczący Rady  
 
Zygmunt Stanisław Wierzowiecki 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowały: 
1) Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska ………….. 
2) Anita Sudomir – Ozdoba ………………………. 


